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BEHANDELADVIEZEN EN BESLUITEN
In vergadering Gemeenteraad - dinsdag 29 juni 2021 19:30
   Besluit De raadsinformatiebrief wordt voor kennisgeving aangenomen. 

In vergadering Commissie Grondgebied - dinsdag 22 juni 2021 19:30
   Besluit Er hebben zich twee insprekers gemeld om in te spreken over dit stuk. 

De voorzitter geeft eerst mevrouw Nel de Vries het woord. Zij pleit namens de Groene
Long voor het behoud van de bestaande beplanting en laat vervolgens foto's zien van de
gesnoeide bomen. Ze vraagt de commissie om voor de ecologische verbindingszone een
second opinion te doen. 
De voorzitter dankt mevrouw De Vries voor haar bijdrage en geeft de heer Marius van
Horssen het woord. Hij geeft aan dat hij de suggestieve beeldvorming in de media wil
weerleggen. Ook gaat hij in op de ingediende zienswijzen en vertelt welke
compenserende maatregelen hij al heeft genomen. De voorzitter dankt de inspreker voor
zijn bijdrage. 
Hierna bespreekt de commissie de raadsinformatiebrief in eerste termijn. Arco Strop is
benieuwd hoe dit plan in de Erfgoedcommissie is besproken.
Wethouder Kraijo reageert in eerste termijn. Op verzoek van wethouder Kraijo geeft de
voorzitter het woord aan de heer Lakerveld, lid van de Erfgoedcommissie. De heer
Lakerveld licht toe hoe de Erfgoedcommissie dit plan heeft besproken / afgewogen. 
Arco Strop stelt voor om een keer met de Erfgoedcommissie in gesprek gaan om te
bespreken hoe de die commissie de kaders toepast. Dit wordt via het presidium
ingepland. 
De voorzitter geeft in tweede termijn de insprekers het woord om kort te reageren op het
besprokene in de commissie. Nadat mevrouw De Vries en de heer Van Horssen hiervan
gebruik maken, volgt commissiebehandeling in 2e termijn.  
De wethouder zegt toe dat er een integraal stuk komt over de plannen langs de dijk
voordat deze plannen in de raad ter vaststelling worden aangeboden. 



De voorzitter concludeert dat deze raadsinformatiebrief als ingekomen stuk wordt
doorgeleid naar de raadsvergadering van 29 juni 2021. 
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